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PREZYDENT MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 337/25

Na podstawie § 24  Regulaminu Rady Miasta Gdańska - Załącznik  do Uchwały 
Nr LIII/1551/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 października 2010 r.  składamy interpelację 
w sprawie:  słupków drogowych przy ul. Mickiewicza 

W wyżej wskazanym miejscu zamontowane zostały w ostatnim czasie słupki drogowe, które 
budzą coraz większe emocje. Ze naszych spotkań z mieszkańcami oraz radnymi dzielnic 
wynika, że ogrom mieszkańców, jak i sami radni dzielnicy, są przeciwni zastosowanemu 
rozwiązaniu. Nie udało nam się zidentyfikować osób, które apelowały o montaż słupków, czy 
też byłyby usatysfakcjonowane z zastosowanego rozwiązania. Mieszkańcy pobliskiej 
zabudowy masowo podpisują się pod protestem apelując o likwidację zamontowanych 
słupków. Z ogromnym zatem zdziwieniem przeczytaliśmy odpowiedź na naszą interpelację 
w tej sprawie, w której pada m.in. stwierdzenie, że „rozwiązanie podniosło komfort 
i bezpieczeństwo mieszańców pobliskiej zabudowy”. Mieszkańcy Ci zwracają uwagę na fakt, 
iż właśnie zastosowane rozwiązanie zwiększa ryzyko wypadku, który już raz od montażu 
słupków miał miejsce. Przejście sugerowane skłania starsze osoby do przechodzenia przez 
ulice oczekując, że jadące samochody zatrzymają się, natomiast kierowcy nadjeżdżających 
pojazdów nie mają takiego obowiązku. Jest to sytuacja potencjalnie niebezpieczna. Ponadto, 
w okolicy tej mieszka sporo starszych osób, często niepełnosprawnych, którzy muszą być 
podwożeni do domu i wysadzeni z pojazdów możliwie blisko swoich mieszkań. Przy braku 
wolnych miejsc, samochody nagminnie zatrzymują się na ulicy, co tworzy dodatkowe 
niebezpieczeństwo. Również radni dzielnicy nie potwierdzają, by wnioskowali o montaż 
słupków drogowych w obecnym miejscu, ani też nie wyrażają poparcia dla obecnej sytuacji. 

Proponuje się demontaż ww. słupków bądź organizację, przez Biuro Zarządzania Ruchem 
Drogowym Urzędu Miejskiego, spotkania z reprezentacją mieszkańców, w którym 
uczestniczyliby również radni miasta z okręgu nr 4 oraz radni dzielnicy, w celu rozwiązania 
narastającego problemu. 

Zgodnie z przepisem § 26 oczekujmy odpowiedzi lub wyjaśnienia w ciągu 14 dni. 
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